
Kyrkesunds Båthamnsförening. 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Kyrkesunds 
Båthamnsförening 2012-05-27  
 

Plats: Sumpen i Kyrkesund. 
 

 
1. Per-Ivar Fallenius öppnade mötet och hälsade välkommen. 
2. Föreslagen dagordning föredrogs samt godkändes för mötet. 

 
3. Roland Olausson föreslogs som mötesordförande. Roland O valdes till 

mötesordförande.  
   3b  Mikael Snow föreslogs till sekreterare. Mikael S valdes att föra         

protokollet. 

 
4. Justering av röstlängd. Totalt 54 noterade medlemmar, inkl överlämnade 

fullmakter, befanns röstberättigade på mötet. 
 

5. Årsmötet befanns vara utlyst enligt stadgarna. 
 

6. Till justerare tillika rösträknare och valkontrollanter valdes Tina 

Gollungberg och Rolf Otendal. 
 

7. Föreliggande verksamhetsberättelse samt revisorernas berättelse 
godkändes. 

7b Styrelsens förslag om att ombilda föreningen till ekonomisk förening  

       godkändes med stor majoritet av stämman. 
  

8. Resultat- och balansräkning fastställdes. Föreningen redovisar en förlust 
på SEK 20 569,-. 

 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 

10.Kranen skall ses över mer allmänt utöver den årliga besiktningen.  
     Vissa delar känns osäkra, ex. att blocket vrider sig vid lyftarbetet samt           
     att en del gravrost har konstaterats på kranens olika delar. 

      
            Förslag gavs om att vinterplacera Y-bommarna på bryggdelen vid                               

     Flaggstången istället för på C-bryggan. 
     Vidare bör också ett datum fastställas om när iläggning av dessa sker                 
     inför båtsäsongen. 

         
11.a. Budgeten för 2012 godkändes av stämman. 

 
     b. Styrelsen föreslog oförändrad avgift 1500 kr. Styrelsen föreslog att       
årsavgiften delas upp i två delar, dels en medlemsavgift på 300,- (ej 

momsbelagd), dels en serviceavgift på 1200,- inkl moms. 
Stämman godkände ovanstående uppdelning. 

 



På förslag tas städavgiften (200,-) bort på försök på 1 år, för senare 

utvärdering.    
 

 
 

12.Föregående års kostnadsersättning (enbart reseersättning) gäller även i 

år. Föreslogs att en fristående arbetsgrupp tillsätts för att titta över 
ersättningen fortsatt  till styrelse och funktionärer, enär arbetstiden 

kommer att öka än mer, då vi nu också övergår till ekonomisk förening.  
 
13.Alf Berntsson föredrog valberedningens förslag till ledamöter m m. 

Till styrelseordförande valdes Per-Ivar Fallenius på 1 år. 
  

 14.Omval av 2 ordinarie styrelseledamöter Bertil Larsson 2 år och  
  Mikael Snow 2 år. 
           

15.Nyval av suppleanter på 1 år.  
 

Christopher Snow, Henrik Englund och Bertil Svensson 
  

Tjänstgöringsordning 1 Christopher Snow, 2 Henrik Englund, 3 Bertil 
Svensson. 

 

16.Revisorer på 1 år: Omval Håkan Björklund och nyval Torgny Larsson. 
Revisorsuppleant omval Lennart Jogdal 1 år. 

 
 17.Val av valberedning: Omvaldes Fred Larsson, Torgny Englund och  
      Alf Berntsson.  

 
18.Fred Larsson underströk åter igen hur viktigt det är att kompressorn och 

kranen prioriteras av styrelsen. 
 
19.a. Punkt 3 i Båtplatsavtalet angående restriktioner. Tillägg efter bef text: 

För godkännande av föreningsstämman. 
 

 Punkt 9 i Båtplatsavtalet angående andrahandsuthyrning. Nuvarande text 
”Båtplatsinnehavaren förbinder sig att följa o s v” utgår och ersätts med 
följande text: Båtplatsägaren förfogar fritt över sin plats.  

 
Punkt 13 i Båtplatsavtalet utgår helt. 

Punkt 14 i dito. Förslag lades om nytt årsmötesdatum till den 1 april. 
 
Punkt 17 i Båtplatsavtalet angående avtalsbrott. Texten ”Beslut härom fattas 

av årsstämman” ändras till Beslut härom fattas av styrelsen. 
 

19.b. Spolplatta – ett krav. Undersöks omgående med kommun och 
Länsstyrelsen. 
I övrigt framkom det en hel del synpunkter på Båthamnsvisionen från 

stämman. 
Styrelsen fick dock förtroendet att arbeta vidare i frågan och återkomma. 

 



19.c. Höstmötesdag för extra föreningsstämma, bestämdes till den 23 

september 2012 kl 10. 
 

 
 
20. Övriga frågor 

 
a. Styrelsens skrivelse ”Hemställan om fastighetsreglering för Sunna 

1:473” i anledning av kommunens översända arrendeavtal på 
vattenrätten, debatterades livligt och slutade i en 
handuppräckningsvotering som utföll med 25 röster för styrelsens 

förslag mot 21 röster för Fred Larssons förslag om att acceptera 
kommunens arrendeavtal.   

 
b. Arbetsdagar (prel) blir 16/6 + 14/7 samt 1/9 2012. 
c. Fred Larsson ställde fråga om föreningen vill ha och betalar julgran vid 

hamnen. Stämman svarade nej på frågan. 
   

 
Ordföranden tackade för visat intresse från medlemmarna och därmed 

avslutades årsstämman 2012.  
 

 

 
 

 
 
   

  Mikael Snow Roland Olausson 
 

  
    
 

 
  Justeras Justeras 

 
 
 

 
 Tina Gollungberg Rolf Otendal 


